
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Peczkisa 

na 66. posiedzeniu Senatu 

w dniu 26 października 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra spraw wewnętrznych i administracji Joachima Brudzińskiego oraz 

do dyrektora generalnego Służby Więziennej Jacka Kitlińskiego 

Szanowni Państwo! 

W związku z likwidacją Aresztu Śledczego w Kędzierzynie-Koźlu oraz toczącymi się działaniami zmie-

rzającymi do likwidacji Aresztu Śledczego w Prudniku zwracam się z uprzejmą prośbą o podanie powodów 

przeprowadzenia likwidacji tych aresztów na rzecz dowożenia konwojem do sądów w Kędzierzynie-Koźlu 

(32,9 km) i Prudniku (68,6 km) aresztantów z aresztu w Strzelcach Opolskich. Dotychczasowy areszt w Kę-

dzierzynie-Koźlu sąsiadował z sądem, a przejście podziemne łączące budynki powodowało, że nie było po-

trzeby wyprowadzania aresztantów na zewnątrz. 

Jakie oszczędności zaplanowano, likwidując etaty w aresztach? 

Ile etatów zlikwidowano w Kędzierzynie-Koźlu? 

Jak wpisuje się to w rządową strategię poprawy poczucia bezpieczeństwa mniejszych, powiatowych miej-

scowości? 

Czy przewidziano stworzenie w miejsce zlikwidowanych etatów administracyjnych w tych miejscowo-

ściach nowych funkcji, co zapobiegnie „zwijaniu się” państwa polskiego na tych terenach? 

Jakie są koszty dowożenia aresztowanych ze Strzelec Opolskich do Kędzierzyna-Koźla oraz Prudnika 

w poszczególnych miesiącach roku 2018? 

Ile było konwojów w poszczególnych miesiącach roku 2018? 

Czy dotychczasowe koszty utrzymania aresztu w Kędzierzynie-Koźlu zostały w przypadku konwojowania 

aresztowanych przeniesione na Policję, czy nadal ponosi je Służba Więzienna? 

Z wyrazami szacunku 

Grzegorz Peczkis 
 


